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voor de openbare vergadering van de raad op dinsdag 10 juli 2018 om 19.30 uur in de Raadzaal 
in het Huis voor Cultuur en Bestuur te Nijverdal 

Agenda 

01 Opening 

02 Vaststellen agenda 

03 Mededelingen 

04 Wijziging Verordening winkeltijden gemeente Hellendoorn 2012 

Samenvatting: 
De Verordening winkeltijden gemeente Hellendoorn 2012 is om de volgende reden aan 
herziening toe: in het coalitieakkoord is de wens opgenomen om het aantal van maximaal 
vier koopzondagen in de huidige regeling te veranderen in maximaal acht. Op deze 
koopzondagen mogen winkels open na 12.00 uur. Een koopzondag vindt plaats in 
combinatie met een evenement. Daarnaast mogen de supermarkten nog twaalf zondagen 
open zijn. Na twee jaar volgt een evaluatie op basis waarvan een advies opgesteld wordt 
waar uw raad over zal besluiten. 
Voor de genoemde wijziging is een herziening nodig. Wij stellen u dan ook voor in te 
stemmen met de herziening van de Verordening winkeltijden gemeente Hellendoorn 2012. 

05 Beleidskader zon- 8e windenergie 

Samenvatting: 
In de motie 'Uitnodigingskader zonnevelden' is het college verzocht om een 
uitnodigingskader op te stellen voor zonnevelden (waar en onder welke randvoorwaarden 
willen we dit toestaan?!, en dit uiterlijk 1 juli 2018 voor te leggen aan de gemeenteraad. 

Via het 'Beleidskader zon- 8i windenergie' wordt invulling gegeven aan deze motie. Zoals 
de naam al aangeeft, gaat het beleidskader verder dan alleen zonnevelden. Het geldt ook 
voor initiatieven voor windenergie. Het uitgangspunt is om op een zorgvuldige en 
gebiedsgerichte manier initiatieven voor de opwekking van zon- en windenergie te 
stimuleren en kaders mee te geven om een project succesvol te laten verlopen. Dit houdt in 
dat deze ontwikkelingen niet overal kunnen, maar dat er kaders aan de inpassing worden 
gesteld. 

Door aan te geven hoe we zon- en windenergie binnen Hellendoorn willen opwekken, geeft 
dit beleidskader tevens verdere invulling aan: 
i De lokale doelstelling uit de 'Duurzame Energievisie Hellendoorn' 
om 200Zo C02 te reduceren in 2020 (ten opzichte van 2008). 
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wekken, en een afname van de energievraag te realiseren van ruim 6
0

Zo door 
besparingsmaa tregelen. 
* De nationale doelstelling om in 2050 volledig zelfvoorzienend te zijn 
voor wat betreft onze energiebehoefte. 

06 Horen gemeenteraad in kader van Provinciaal Inpassingsplan Sallandse Heuvelrug 

Samenvatting: 
In de Natura 2000-gebieden worden maatregelen genomen om de kwetsbare natuur te 
herstellen en te versterken terwijl er ook ruimte voor economische ontwikkeling ontstaat. 
De maatregelen voor het Natura 2000-gebied Sallandse Heuvelrug richten zich op het 
herstel van de heide en de plant- en diersoorten die daarbij horen. 
Als de functie of het gebruik van de grond wijzigt, dan wordt dit vastgelegd in een 
Provinciaal Inpassingsplan. In de vergadering van uw raad op 14 juni 2016 is besloten dat 
de provincie Overijssel dit instrument kan toepassen. 
Ter voorbereiding hierop is een MER-procedure gestart met het opstellen van een Notitie 
Reikwijdte en Detailniveau (hierna te noemen NRD). Deze NRD heeft ter inzage gelegen. In 
totaal zijn hierop vijf zienswijzen ontvangen. Naar aanleiding van de zienswijzen is gebleken 
dat de omgeving zich onvoldoende geïnformeerd en betrokken voelde. Om dit te 
verbeteren, hebben werksessies en inloopmiddagen plaatsgevonden en zijn extra 
nieuwsbriefedities uitgebracht. Er is in de afgelopen maanden veel geïnvesteerd in het 
wegnemen van zorgen en het creëren van draagvlak. 
Gevraagd is om extra aandacht voor de precieze invulling van de verkeersbeperkende 
maatregelen op de Ligtenbergerweg, groencompensatie, hydrologische effecten en 
recreatieve kansen. Grondeigenaren, -gebruikers en aanwonenden zijn geïnformeerd over 
de benodigde maatregelen en de uitwerking daarvan via de nieuwsbrief Sallandse 
Heuvelrug en tijdens verschillende informatiebijeenkomsten, waarvan de meest recente op 
29 januari 2018 heeft plaatsgevonden. Bovendien is met grondeigenaren aan de 
keukentafel over de plannen gesproken, hebben veldexcursies plaatsgevonden en zijn er 
begin 2018 inloopmiddagen voor de Zunasche Heide georganiseerd in het gebied zelf om 
geïnteresseerden en belanghebbenden te laten meedenken en hun zorgen aan te horen. Al 
met al is er hard gewerkt aan het creëren van draagvlak en gelet op de opgave, is de 
conclusie dat uitvoering gegeven moet worden aan de maatregelen. 
Er is geen aanleiding voor de gemeente Hellendoorn om een zienswijze in te dienen bij 
Gedeputeerde Staten van Overijssel.. 

07 Project realisatie kunstgrasvelden op de sportparken Smidserve en Gagelman 

Samenvatting: 
Voor de noodzakelijke aanleg van een kunstgras voetbalveld op sportpark Smidserve in 
2018 en de noodzakelijke aanleg van een kunstgras hockeyveld en twee kunstgras 
voetbalvelden op sportpark Gagelman in 2019 is in de meerjarenbegroting 2018-2021 
respectievelijk ŝ 400.000,- (2018) en e 800.000,- (2019) opgenomen, in totaal 6 1,2 
miljoen exclusief BTW. De geschatte opdrachtwaarde van deze vier velden is 6 1,6 miljoen 
exclusief BTW. 
Op basis van de uitkomsten van een gevolgde aanbestedingsprocedure heeft ons college 
op 24 april 2018 ingestemd met het uitnodigen van Koninklijke Ten Cate/Greenfields 
(hierna te noemen KTC/Greenfields) voor het doen van een inschrijving voor de realisatie 
van vier innovatieve, duurzame en sporttechnisch goedgekeurde kunstgrasvelden op de 
sportparken Smidserve en Gagelman binnen het beschikbare budget. Op basis van dit 
besluit zijn er vervolgafspraken gemaakt met KTC/Greenfields over o.a. de financiële kaders 
waarbinnen het project gerealiseerd moet worden. KTC/Greenfields is bereid het gehele 
project (één waterveld voor hockey en drie non-fill voetbalvelden) in 2018 te realiseren 
voor C 1.450.000,- exclusief BTW. De algehele conclusie is dat de keuze voor het project 
KTC/Greenfields zowel vanuit innovatie- en duurzaamheidsaspecten, investeringskosten, 
(meerjarige) onderhoudskosten als BTW-aspecten, de meeste voordelen biedt en gedekt 



kunnen worden uit reeds bestaande en voorgenomen investeringen. 
Ons college heeft op 19 juni 2018 ingestemd met de realisatie van deze velden in 2018 en 
het voor 2019 geraamde investeringsbedrag van C 800.000,- één jaar naar voren te halen, 
van 2019 naar 2018. Voor realisatie van kunstgras op het hoofdveld van De Zweef is 
sprake van meerkosten van C 50.000,-. Wij hebben ingestemd met het meenemen van 
deze meerkosten in de totale investering en deze op basis van een privaatrechtelijke 
overeenkomst over een periode van 10 jaar met de vereniging te verrekenen in de vorm 
van jaarlijkse bijdragen. De financiële effecten voor 2019 en verder worden meegenomen 
in de programmabegroting 2019 en een begrotingswijziging voor vervroegde realisatie in 
2018 wordt aan de gemeenteraad voorgelegd. 
Uw raad wordt voorgesteld in te stemmen met ons besluit. 

08 Gemeenterekening 2017 

Samenvatting: 
Wij bieden u de gemeenterekening 2017 aan. Hierin kijken we terug op het afgelopen jaar 
en leggen we verantwoording af over ons handelen, de resultaten die we bereikten en de 
middelen die we daarbij hebben ingezet. De gemeenterekening sluit met een positief saldo 
van C 571.679, . Dit rekeningsaldo is de resultante van een behoorlijk aantal mee- en 
tegenvallers. 

De jaarrekening 2017 is gecontroleerd door BDO Accountants. Op het moment van 
schrijven hebben we nog geen controleverklaring van de accountant ontvangen. Op het 
moment dat deze ontvangen is zullen we het raadsvoorstel hierop aanpassen. 

09 Deelname Agenda voor Twente 

Samenvatting: 
De Agenda voor Twente (2018-2022) is na een jaar van uitgebreide discussie sinds januari 
2018 in uitvoering. Op dit moment nemen 11 van de 14 Twentse gemeenten deel. Almelo 
en Rijssen-Holten nemen om uiteenlopende redenen (vooralsnog) niet deel aan de Agenda 
voor Twente. En ook als gemeente Hellendoorn hebben wij nog geen definitief besluit 
genomen. Naast een aantal inhoudelijke overwegingen was voor ons vooral belangrijk dat 
de Agenda voor Twente door alle 14 Twentse gemeenten zou worden onderschreven. 
Sociaal-economische structuurversterking is immers niet voor niets één van de kerntaken 
binnen de nieuwe opzet van de regionale samenwerking waartoe in 2015 is besloten. 

Helaas moeten we constateren dat we er niet in zijn geslaagd om de verschillen van inzicht 
te overbruggen. Niettemin vinden we de Agenda voor Twente nog altijd van groot belang 
voor de verdere economische ontwikkeling van de regio Twente als geheel en onze eigen 
gemeente in het bijzonder. In een eerder stadium hebben wij dat ook duidelijk aangegeven. 
Brede samenwerking is bij dit soort thema's essentieel om tot resultaat te komen. Wij 
stellen u daarom voor alsnog in te stemmen met deelname aan de Agenda voor Twente. 
De kosten van deelname bedragen C 7,50 per inwoner Z per jaar. Daarmee is rekening 
gehouden bij het opstellen van de Programmabegroting 2018. 

10 Raadsdebat Coalitieakkoord 2018 - 2022 Duurzaam Durven Doen 

11 Programmastructuur begroting en jaarrekening 

Samenvatting: 
De begroting en jaarrekening kennen een vaste indeling in programma's en paragrafen. Per 
programma stelt de gemeenteraad met de begroting jaarlijks de budgetten beschikbaar voor 
de uitvoering van het beleid. De gemeenteraad bepaalt de indeling naar programma's, de 
huidige indeling is in 2015 vastgesteld door de vorige raad. 
Met ingang van 2017 zijn er forse wijzigingen doorgevoerd in het Bes/uit Begroting en 
Verantwoording (BBV). Om goed aan te kunnen sluiten met het BBV waarin overgegaan is 



van íunuües naar iaakveiden en het verplicht apart inzichtelijk inakan van de overhead, 

worden wijzigingen voorgesteld. Tevens zijn er wijzigingen geweest in het takenpakket van 
de gemeente, waarvan de meest in het oog springende de taken op het Sociaal Domein 
zijn. Dit vraagt ook om een andere indeling naar programma 's. 

12 Ingekomen stukken 

13 Beantwoorden vragen 

14 Besluitenlijsten openbare raadsvergadering 11 en 12 juni 2018 

15 Sluiting 

De voorzitter, mevrouw A .H . Raven BA. 


